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Hry Mikroregionu – přivezli jsme stříbro
V  sobotu 23.  června se  uskutečnil již sedmý ročník Her Mikroregionu Lounské Podlesí.
Pořadatelskou štafetu přebrala obec Líšťany. Tentokrát chybělo družstvo Opočna, kterému 
se nepodařilo postavit sedmičlenný tým, takže soutěžilo devět družstev. Účast fanoušků poznamenalo 
nepříjemné chladno. Soutěže se rozběhly ve stanovené době, ale ke zdržení došlo po první polovině, 
kdy pořadatelé počítali výsledky déle, než předpokládali. Některé soutěže byly tradiční – střelba 
lukem, přetahovaná lanem, jiné zcela nové – jízda terénním autem, traktorem a bagrem na dálkové 
ovládání nebo štafeta na dřevěném koníkovi. Zábavu si užila družstva v druhé části při hře zvané 
štronzo a  hádání slov. V  té poslední hře jsme neměli konkurenci. Především díky sehrané dvojici 
manželů Trefilových, kteří získali neuvěřitelných 24 bodů. Paní Trefilová se  sluchátky dokázala 
z manželových rtů pouze odezíráním uhodnout 12 slov za minutu. I ostatní členové družstva byli 
velice šikovní a přispěli k získání krásného druhého místa.
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Z jednání zastupitelstva
Zastupitelé se v letošním roce sešli už šestkrát, dvakrát v únoru, dále v dubnu, květnu, červnu i červenci. 
Tentokrát jsme pro Vás připravili stručný přehled nejdůležitějších bodů, které zastupitelé projednali. 
Více informací najdete v  zápisech z  jednání zastupitelstva, které jsou zveřejněny na  webových 
stránkách obce www.jimlin.cz.
Zastupitelé schválili

 zapojení obce do projektu MÍSTA ZBLÍZKA 
se  záměrem připravit úpravy, využití a  oživení 
návsi v Zeměchách
 smlouvu na  odstranění odpadu a  smlouvu 
o  poskytování služeb v  oblasti odpadového 
hospodaření se Skládkou Vrbička, s. r. o.,
 ukončení spolupráce s  projektantem panem 
Jakubem Justrou na zpracování Studie na využití 
bývalé ubytovny v Jimlíně
 poptání projektanta na  zpracování pasportu 
pro změnu využití a  studie na  využití bývalé 
ubytovny v Jimlíně
 pořízení blatníků na obecní traktor
 smlouvu o  dílo se  společností ANTEE, s. r. o. 
na nové webové stránky
 finanční podporu platy pro pedagogy pro 
kroužky v  ZŠ ve  výši 8100 Kč, částka bude 
čerpána z prostředků určených na provoz
 minimální výši pachtovného/nájemného 
300 Kč za rok
 koupi auta pro SDH Zeměchy (za  1 Kč) 
FORD TRANZIT
 záměr prodeje auta TXW RENAULT 
TRAFIC 2.5 D
 podání žádosti o  prodloužení termínu 
dokončení zpracování Územního plánu Obce 
Jimlín do 30.11.2020
 smlouvu o  poskytování odborných 
knihovnických služeb pro Místní knihovnu 
Jimlín na  rok 2018 s  Městskou knihovnou 
Louny, za službu uhradí obec 4335 Kč
 tržní řád, kterým se zakazuje podomní prodej
 výběr zhotovitele na  Opravu sochy sv.  Jana 
Nepomuckého před zámkem (POZN. nebude 
realizováno, dotaci obec nezískala)
 nájemní smlouvu se Severočeskou vodárenskou 
společností, a. s. na  stavbu Kanalizace Jimlín – 
Zeměchy, IV etapa
 smlouvu o  investiční dotaci na  pořízení 
zahradní techniky s  Ústeckým krajem – obec 

obdrží 50 tisíc, na  rider HUSQUARNA R 
214T ADW, celkové náklady jsou 154.180 Kč. 
POZN. Rider byl již zakoupen.
 smlouvu o dotaci s Ústeckým krajem na projekt 
„Oprava a  modernizace Tatra 148 CAS 32“, 
obec získá 100 tisíc Kč na  opravu hasičské 
cisterny
 vybudování štěrkového průchodu pro pěší 
v Zeměchách (cca 1 m široký) v trase od č.p. 163 
pod silničním násypem k  nově vybudované 
asfaltové cestě k čerpací stanici
 dar na  provoz lékařské pohotovostní služby 
Městu Louny ve  výši 10  000 Kč (požadováno 
bylo 27.666 Kč)
 protokoly o  nesouladech zjištěných v  rámci 
revize katastru nemovitostí
 pořízení generelu veřejného osvětlení
 výsledek inventarizace majetku obce za  rok 
2017
 závěrečný účet obce Jimlín za  rok 2017 bez 
výhrad
 účetní závěrku ZŠ a MŠ Zeměchy za rok 2017
 převod částky 15.682,78 Kč do  rezervního 
fondu ZŠ a MŠ
 čerpání rezervního fondu ZŠ ve výši 50.000 Kč 
na pořízení přístroje BrainFeedbackPro
 Účetní závěrku Obce Jimlín za rok 2017
 rozpočtové změny č. 2,4,6,8
 záměry propachtovat pozemky, v  Jimlíně části 
pozemkových parcel č.  887/1, 365/6, 126/6 
a 886/11, dále p. p.  č. 886/8 k.ú. Jimlín, 58/1 
k.ú. Zeměchy, na  většinu pozemků byly 
schváleny i pachtovní smlouvy
 Veřejnoprávní smlouvu s  TJ Sokol Zeměchy 
na poskytnutí účelové dotace ve výši 80 tis. Kč, 
z  toho 30 tisíc je určeno na  náklady spojené 
s účastí na Všesokolském sletu
 výjimku z počtu dětí v ZŠ (méně žáků) – školní 
rok 2018/19 (chybí 2 žáci)
 Příkazní smlouvu na  administraci zakázky 
Revitalizace komunikací – úsek B, Zeměchy
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 Výběr zhotovitele na  projekt Revitalizace 
místních komunikací – úsek B. Na  opravu 
komunikací na  návsi v  Zeměchách má obec 
příslib dotace 1 mil. Kč od  Ministerstva pro 
místní rozvoj, celkové náklady budou cca 4,5 
mil. Kč
 pro volební období 2018 -22 bude mít 
zastupitelstvo Obce Jimlín 9 členů.
 darovací smlouvu, kterou Ústecký kraj Obci 

Jimlín daruje opravenou opěrnou zeď a příslušný 
pozemek oddělený ze stavební parcely č. 5 v k.ú. 
Jimlín
 poskytnutí daru pro Linku bezpečí Praha 
ve výši 1 000,–  Kč, pro Sdružení hasičů Louny 
ve výši 1 000,–  Kč, pro Svaz tělesně postižených 
v  ČR z.s., okresní organizace Louny, ve  výši 
3 000 Kč.

zastupitelé vzali na vědomí
 úpravu cen stravného ve škole a školce
 zapojení Základní školy do výzvy č. 63 – OP 
VVV – Šablony II, realizace 1. 9. 2018 
až 31. 8. 2020, náklady projektu 858.900,–  Kč, 
Spoluúčast příjemce 0 %.
 pozastavení projektu úpravy školní zahrady
 zprávy o  provedené kontrole kontrolního 
a finančního výboru

 zprávu auditora o  přezkoumání hospodaření 
Obce Jimlín za rok 2017
 přípravu veřejné výzvy na  obsazení volného 
místa úředníka OÚ Jimlín
 sazebník úhrad za  poskytované informace dle 
zákona č. 106/1999 Sb.
 rozpočtové změny č. 1,3,5,7

zastupitelé neschválili
 projekt „Varovné informační systémy“ (POZN: bezdrátový rozhlas)
 připojení se k mezinárodní kampani „Vlajka pro Tibet“
 žádost o  příspěvek Svazu diabetiků ČR Územní organizace Louny, spolku Aragonit, Diakonie 
ČCE Praha na projekt raná péče
 žádost o odkoupení pozemku části p. p. č. 126/6 k.ú. Jimlín

Jak to vypadá s plynem v naší obci.
Projektová dokumentace je dokončena, projednána s dotčenými orgány státní správy a organizacemi. 
Po konzultaci na stavebním úřadě v Lounech jsme obdrželi požadavek, že je třeba předložit vyjádření 
všech majitelů dotčených pozemků a  také domů, na  které budou provedeny přípojky a  umístěny 
skříně pro hlavní uzávěr plynu (HUP). Totéž platí i v případě budování samostatného pilíře pro HUP. 
Projektant připravil tiskopis, který se v nejbližších dnech objeví ve schránkách všech domů v Jimlíně 
a Zeměchách. Prosíme o vyplnění a vrácení co nejdříve.
V  souvislosti s  následným řízením o  vydání územního souhlasu bude stavební úřad zasílat všem 
majitelům dotčených pozemků a  objektů na  doručenku (dopis s  modrým pruhem) oznámení 
o zahájení řízení a později stejným způsobem i vydané rozhodnutí. Je to postup, který prý vychází 
novely stavebního zákona, která vešla v účinnost 1.1.2018. Stavební úřad novelu vykládá tak, že nelze 

použít veřejnou vyhlášku. Projekční 
kancelář požádala Ministerstvo pro místní 
rozvoj o  výklad ustanovení stavebního 
zákona, protože je přesvědčena, že to není 
správný postup. Zatím bez odpovědi. 
Jak si sami můžete domyslet, tato novela 
vůbec nepřispěla ke zjednodušení řízení, 
jak proklamují její tvůrci před veřejností. 
Když si spočítáme, že jenom v  naší 
obci je 434 domů, budeme-li počítat 
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v průměru dva vlastníky na objekt a účtování pošty za jednu 
doporučenou zásilku do  vlastních rukou, vychází náklady 
jen na poštovné přes 46 tisíc Kč za rozeslání oznámení. Není 
to pro poštu dobrý kšeft? Proč nelze použít institut veřejné 
vyhlášky, která oznámí zahájení řízení i vydání rozhodnutí? 
Argument, že by se  o  připravované stavbě nedozvěděli 
účastníci řízení v  tomto případě neobstojí, když požaduje 
stavební úřad jejich vyjádření předem. A tak nás v realizaci 
brzdí tato „papírová válka“. Nádrže a  výparník pro Jimlín 
a Zeměchy stojí již čtyři měsíce na dvoře firmy Spolgas (viz. foto). Věřili jsme, že v zimě tohoto roku 
si již první z obyvatel zatopí plynem, ale realizace se nevzdáme. Budeme pokračovat v letošním roce 
i v pokládce další části plynovodu, minimálně tam, kde bude položen nový asfalt.

Studie Komunikace Nový Jimlín
Projekční kancelář Koucky – arch.cz, zpracovatel studie Komunikace Nový Jimlín, po  konzultaci 
pracovní verze na obecním úřadě připravil návrh pro projednání s veřejností. To se uskutečnilo 23. května 
a diskuse byla konstruktivní. Z řad občanů zazněly připomínky k projektu i k tématům, které přímo 
s projektem nesouvisely. Po schůzce s projektanty byl návrh zveřejněn na webových stránkách obce 
a připraven k nahlédnutí i na obecním úřadě. Termín k podání připomínek byl stanoven do 15. června. 
Mnozí bohužel nevyužili příležitost se s projektem seznámit a podat připomínky a podněty. Došlé 
připomínky se většinou týkaly navrhovaných výsadeb stromů, z důvodu obav ze stínění oken. Několik 
požadavků bylo na rozšíření parkovacích ploch, jinde naopak vlastníci nechtěli parkování před domem 
vůbec. Navržené využití zelené plochy u studny a umístění kontejnerů na tříděný odpad pod násyp 
bylo označeno jako nevhodné. Jednotlivci bylo připomínkováno i  to, že navržené uspořádání ploch 
bude příliš drahé, aby obec raději udělala asfaltovou silnici, chodník v rozsahu jako je tomu dnes.
Sebrané připomínky byly předány projektantovi a zabývali se jimi i zastupitelé. Zpracování studie je 
prvním krokem k tomu, aby obec připravila komplexní řešení lokality Nový Jimlín ( Jimlínek). Již nyní 
je zřejmé, že bude třeba vybudovat novou dešťovou kanalizaci a vyřešit odvádění dešťových vod nejen 
ze zpevněných ploch komunikací, ale i střech domů, které mají většinou svody do ulice. Některé svody 
jsou napojeny do stávající dešťové kanalizace, některé pouze na terén. Také pro veřejné osvětlení bude 
nutno položit i nové kabely, nejen vyměnit stožáry a svítidla.
Návrh posoudili zastupitelé jako vhodný, o některých částech je třeba ještě diskutovat a rozhodnout 
i s ohledem na náklady jejich realizace.
Poděkovat bych tímto chtěla občanům, kteří se na základě výzvy spojili s obecním úřadem a spolupracují 
na převodu pozemků v ulicích pod komunikacemi do majetku obce.

Poděkování za pomoc při pátrání po pachateli přepadení
Také díky pomoci obyvatel obce byla kriminální policie úspěšná při pátrání po pachateli přepadení, 
ke  kterému došlo 4. 5. 2018 v  odpoledních hodinách na  vlakovém nádraží v  Jimlíně. Na  výzvu 
zveřejněnou v místním rozhlase se přihlásilo několik svědků a také byla nalezena část svršků. I díky 
tomu se podařilo pachatele v krátké době vypátrat a  zadržet. Na druhou výzvu reagoval neznámý 
nálezce a  předal zcizenou peněženku do  schránky obecního úřadu. Kriminalisté velice ocenili 
spolupráci občanů. Touto cestou tlumočíme jejich poděkování.
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Dětský den
Počasí vrtkavé, program bohatý, návštěvnost menší 
než obvykle, tak bychom mohli charakterizovat 
letošní dětský den na fotbalovém hřišti v Zeměchách. 
Skákací hrad, nafukovací klouzačka, malování na  obličej, balónová Evička, nové soutěže a  hry 
i hasičské auto s pěnou, to vše bylo 10 června připraveno pro návštěvníky. Několikrát za odpoledne 
hrozily mraky i hřmění deštěm. Drobná přeprška přešla, chvíli pršelo i vydatně a mraky hrozily stále 
deštěm. Organizátoři dali raději dříve, než bylo v plánu, pokyn panu Karasovi, aby spustil zařízení 
na tvorbu pěny. Řádění dětí v pěně je vždy závěrem dětského dne. Potom už všichni zmáčení odcházejí 
domů. Přípravu zajistil tradičně Obecní úřad Jimlín ve spolupráci s hasiči Jimlína a Zeměch a členy 
Sokola Zeměchy.

Revitalizace místních komunikaci úsek B
Tento projekt se  týká komunikací v  části 
Zeměch okolo školy a  bude navazovat 
na  již realizované asfaltové silnice. Součástí 
projektu je i řešení nového uspořádání plochy 
u  výjezdu z  místní komunikace na  silnici 
II/225, proti sokolovně. Možná se to někomu 
bude zdát zbytečné, nebo omezující, ale cílem 
je zamezit tomu, aby se  na  nově opravené 
komunikaci točila těžká nákladní auta, jak je 
tomu často nyní.

Akademie měla šťávu
Letošní školní akademie se žákům naší školy opravdu vyvedla. Však jsme na ní také pracovali téměř 
půl roku.
Paní učitelka Jana Stehlíková, která celý program sestavila, si vypůjčila námět od Filipa Renče a Rebelové 
v podání školáků byli na světě. Krátké a jednoduché dialogy byly proloženy tanečními vystoupeními 
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právě na  písně z  filmu. Také 
ústřední dějová linie kopírovala 
původní příběh. Dobové kostýmy 
daly celému vystoupení úžasný 
výtvarný i  historicwký náboj. 
Ohlasy z  řad rodičů byly velmi 
kladné a určitě potěšily účinkující 
i jejich umělecké vedení.
Příprava byla po  všech stránkách 
opravdu náročná a  podílely 
se na ní všechny paní učitelky. Ale 
už teď má paní učitelka Stehlíková 
v  hlavě další nápady, které by 
chtěla v  příštím školním roce 
realizovat.

Školní akademie ZŠ Zeměchy
Pohledem diváka
Dne 13. června 2018 uspořádala Základní škola v Zeměchách školní akademii, která se nově konala 
v Sokolovně, kde proběhlo vystoupení dětí mateřské a základní školy. Po vystoupení dětí ze školky 
odehrály děti ze  školy muzikál Rebelové. V  tomto muzikálu děti zazpívaly několik známých hitů. 
Velmi obratně zahrály děj tohoto příběhu, ale také navázaly na události, které se staly v roce 1968. 
Paní učitelka Stehlíková napsala velmi zdařilý 
scénář, ke  kterému sestavila také hezkou 
choreografii za  pomoci celého pedagogického 
sboru základní školy. Do  muzikálu se  také 
zapojily děti z  mateřské školy, což bylo velmi 
hezké. Příprava muzikálu byla velmi náročná 
pro všechny zúčastněné, ale úsilí se  vydařilo, 
premiéra měla velký úspěch a  sklidila velkou 
pochvalu od  diváků. Bylo vidět, že si všichni 
dali s přípravou velkou práci, nejen s kulisami, 
ale také s kostýmy, které slušely nejen děvčatům, 
ale také chlapcům. Děti si nasadily vysokou 
laťku do dalších let, protože tento muzikál byl 
velmi zdařilý. Jana Baborová

Máme se čím pochlubit
Ocenění za nejlepší výsledek v Ústeckém kraji v Národním 
testování třetích ročníků (SCIO) získala Natálka 
Orinčáková.

Mezi  letošní úspěchy školy patří i umístění žáka 1.  roč-
níku. Na  2.  místě v  celostátní výtvarné soutěži „Příroda 
kolem nás“ vyhlášené Správou Národního parku Podyjí.
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Zdařilá byla účast žáků - basketbalistů - 
v jedinečném celosvětovém projektu Jr.NBA 
League.

Naši milí páťáci,
vykročili jste vstříc krásnému létu, času 
radostí a  her. Po  tolik očekávaných 
prázdninách nastoupíte do  nové školy. 
Neste si s  sebou to, co jsme se  snažili vás 
naučit. Nejen vědomosti a  dovednosti, ale 
také zdravé sebevědomí a  odvahu vyjádřit 
své názory.
Jsem na vás pyšná a věřím, že budete umět 
naslouchat a pomáhat ostatním, respektovat 
názory druhých, že si budete umět poradit 
v různých situacích.
Přeji vám, aby byla vaše životní cesta 
úspěšná a šťastná. Zdenka Dvořáková

Vážení rodiče a přátelé školy,
děkujeme Vám za důvěru, podporu a čas, který jste naší krásné škole v tomto školním roce věnovali. 
 Zdenka Dvořáková a kolektiv zaměstnanců školy

EEG BIOFEEDBACK PRO NAŠE ŽÁKY
CO TO JE? více informací najdete na stránce http://www.eeginstitut.cz/index.php?ap=biofeedback
Z  informací na  výše uvedeném webu vyjímáme: EEG 
biofeedback se  používá v  některých psychických 
a  zdravotních poruchách hlavně psychosomatických, ale 
i nemocí nervových a psychických, jako součást komplexního 
léčení: dětí s  dyslexií, dysgrafií, dyskalkulií a  dyspraxií, 
psychosomatických poruchách, logopedických problémů, 
hlavně dysfázií a afázií, koktavosti, mutismu, a j., problémů 
se  soustředěním a  pamětí, spánkových problémech, 
přijímáním potravy… Vhodný je i  při léčbě řady diagnóz 
dospělých.
Naše škola, jako jedna z pilotních škol u nás, nabídne od září 2018 aplikaci této metody žákům 
školy. Předpokladem užití metody pro jednotlivé žáky je vstupní vyšetření a  doporučení EEG 
INSTITUTU PRAHA, s nímž škola úzce spolupracuje. Tam se žákům/zájemcům budou věnovat 
odborníci, lékaři. Na  základě vyšetření stanoví vhodný způsob trénování, který bude probíhat 
ve škole pod vedením proškolených pedagogů. Tréninky pro žáky školy budou zdarma.
Tréninky EEG Biofeedback zvyšují aktivaci mozkové kůry, a tím mají vliv i na optimalizaci práce 
mozku, na zlepšení funkcí kognitivních, na soustředění, na paměť, na kreativitu, na rychlost učení, 
na rychlost správného rozhodnuti, zmenšují stres.
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Ve škole mají děti pestrý program, což dokumentujeme zkráceně fotografiemi

Co jsme připravili ve školce pro rodiče našich dětí
Po  dlouhé a  nepříjemné zimě jsme se  v  dubnu konečně dočkali jara. Všechno v  přírodě pak šlo 
najednou hrozně rychle – rychle narostla jarní tráva, zlatý déšť zmizel během několika dní, stromy 
odkvetly tak rychle, že jsme si tu krásu ani pořádně neužili, a teplo připomínalo spíš červenec, než 
jaro. Za takového počasí trávíme s dětmi co nejvíce času venku, především na naší pěkné a nyní velmi 
dobře vybavené zahradě. Nejprve ale bylo potřeba zahradu uklidit – shrabat listí a spadané větvičky 
bříz, odvézt hromady hlíny, které na zahradě zbyly po instalaci herních prvků na podzim minulého 
roku a také upravit pískoviště. Poprosili jsme o pomoc rodiče – na brigádu přišlo 20 rodičů, maminky 
hrabaly listí a tatínkové materiál odváželi, děti vydatně pomáhaly. Po náročné práci jsme si za odměnu 
opekli na ohníčku buřty, popovídali jsme si s rodiči, příjemné odpoledne jsme ukončili v pozdních 
odpoledních hodinách. Všem rodičům ještě jednou děkujeme za jejich pomoc.

Ve škole se dá i přenocovat V lese jsme pravidelnými návštěvníky Ozdravný pobyt v Pnětlukách…jako u moře

Běh naděje…a naděje na lepší počasí se nevyplnilyVýlet na Křivoklát a do Koněpruských jeskyní
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S  rodiči jsme se  sešli také v  květnu při oslavě Dne 
matek. Děti pro ně připravily krátkou besídku – sérii 
písniček, tanečků a básniček, na závěr pak děti sehrály 
veselou pohádku „My se vlka nebojíme“. Nezapomněli 
jsme ani na  přáníčko a  malý dáreček, který děti 
společně s paní učitelkami vyrobily pro svoje maminky. 
Besídka se líbila, i přesto, že hned na začátku několik 
našich nejmenších dětí nezvládlo přítomnost tolika 
diváků a  s  pláčem nám uteklo ke  svým maminkám. 
Nikdo se na ně nezlobil, každý, kdo ta tříletá mrňata 
viděl, jistě jejich reakci s  úsměvem nebo i  s  dojetím 
pochopil. My jsme pak ocenili práci starších dětí, 
které ty malé uprchlíky dokonale nahradily a besídku 
tak „zachránily“. Malá odměna druhý den pak patřila 
všem, protože ve školce to prostě jinak nejde.
Za několik dní po besídce jsme začali připravovat další 
akci pro naše rodiče – Školní akademii. Vzhledem 
k předešlým zkušenostem a  také kvůli větší náročnosti jsme do  této akce nejmenší děti nezapojili, 
při nácviku nám dělaly diváky, většinou si ale spokojeně samy hrály. Nacvičili jsme několik tanečků 
a  především pohádkový muzikál „Sněhurka“, kde jsme poprvé využili hezké nové kostýmy, které 
pohádku udělaly ještě zajímavější.
Na  závěr celého programu jsme připravili jako každý rok rozloučení s  našimi předškoláky. Mia, 
Sofinka, Rebeka, David a Pavlík se  s námi rozloučili krátkým vystoupením, potom jsme se  s nimi 
rozloučily my, paní učitelky – děti dostaly šerpu a pěkné dárečky a naše srdečné přání na cestu do první 
třídy. Akademie byla letos velmi pěkná, muzikál „Rebelové“, který nacvičila paní Stehlíková se školními 
i s několika našimi dětmi, jistě zaslouží mimořádnou pochvalu.
Práce bylo letos dost: připravit předškoláky k  nástupu do  základní školy, „prostředňáky“ přivést 
postupně od hraní k soustředěné práci a ty nejmenší, kterých bylo letos více než jindy, naučit základy 
sebeobsluhy, správného stolování a hlavně více ukázněnosti, aby se s tímto kolektivem dalo pracovat 
a něco s ním dokázat.
Blíží se prázdniny, myslím, že po této náročné práci si je my i děti zasloužíme, stejně tak, jako všichni, 
kdo svoji práci dělají poctivě a s láskou. Hana Todtová/

Co jsme ještě ve školce zažili
Akce, které jsme s dětmi zorganizovali pro rodiče, jsme si již řekli a tak bychom si také mohli povědět 
o předprázdninové zábavě ve školce.
Zábavu otevřel 1.červen, který samozřejmě patřil dětem. Letos jsme oslavu Dne dětí pojali trochu 
netradičně. Využili jsme pomůcek, které jsme zdarma dostali od atletického spolku a vytvořili jsme 
hned několik překážek, stanovišť a úkolů, které děti hravě zvládly a velice se u toho pobavily. Tento den 
jsme tradičně ukončili opékáním buřtíků, které máme tak rádi.
Letos poprvé jsme také naplánovali „spaní ve školce“ s našimi předškoláky a středňáky. I přesto, že 
počasí nevyšlo a naplánovaná hra „šipkovaná za pokladem“ se musela uskutečnit uvnitř školky, se akce 
velmi povedla. Děti se po chvilkové stydlivosti, přece jen být ve školce večer je něco nového, zapojily 
do připraveného programu. Šipkovaná ve školce probíhala tak, že děti po školce hledaly ruličky s úkoly, 
plnily je a díky tomu se dostaly až k pokladu, kde na ně čekala sladká odměna. Poté si děti užívaly 
společnost svých vrstevníků, kreslily a libovolně si hrály. Další bojovka děti čekala v podobě večeře. Děti 
měly za úkol si z připravených surovin samy udělat chutné jídlo. Tento úkol je velmi pobavil a zvládly 
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ho na jedničku. Společné promítání pohádky nás 
připravilo k  blížícímu se  spánku, ale než jsme 
se k němu dostali, děti si nejprve své hnízdečko 
musely připravit. A pustily se do toho s pořádnou 
vervou. S nadšením si stěhovaly lehátka, peřiny 
a polštáře do herny, kde se společné spaní mělo 
uskutečnit. Každý si našel svůj koutek a uvelebil 
se  tam. Po  večerní hygieně, na  kterou děti 
samozřejmě nezapomněly, protože všechny měly 
nachystané zubní kartáčky, si povídaly o různých 
zážitcích a  poslechly si pohádku na  CD, která 
postupně všechny děti uspala.
Ráno mělo svoje kouzlo. Pavlík, který byl vzhůru 
velmi brzy, pokukoval po dětech a přemýšlel, jak 
je probudit a dokud se mu to nepovedlo, neustal. 
A  tak se  stalo, že jsme již okolo 6.  hodiny ranní byli všichni vzhůru. Po  snídani následoval úklid 
herny a rozdávání diplomů za společnou dobrodružnou noc. Čekání na maminky si děti zpříjemnily 
společnou hrou a tancováním. Myslím, že za nás paní učitelky a za děti mohu říci, že tato akce se velmi 
povedla, měla své kouzlo, všichni jsme si ji užili a rozhodně jsme ve školce nespali naposledy.
Ve středu 6. června jsme vyrazili na výlet do Loun, kde na nás čekala exkurze po mini ZOO v Seku. 
Ujali se nás tam hned po příchodu velmi mile a děti si s nadšením prohlížely všechna zvířátka. Ke konci 
měly možnost jít mezi ovečky, které si mohly libovolně hladit a také jim dát dobrotu, kterou dostaly 
od paní pečovatelky. Za to všechno ještě následovala odměna ve formě odznáčků s nápisem této ZOO. 
ZOO Seko je dostupná i pro veřejnost v určitých termínech, tak neváhejte a běžte se tam podívat.
Naším posledním výletem v tomto měsíci byla ZOO v Ústí nad Labem, kde jsme si to tedy pořádně 
užili. Na výlet s námi jela jedna maminka, která nám pomohla s organizací dětí, za to jí velmi děkujeme. 
V ZOO děti nejraději svačí, jelikož jim maminky do batůžků připravují samé dobroty, na které se děti 
samozřejmě těší. Výlet se podařil, nebylo velké teplo a ani nám nepršelo. Děti si na konci pochutnaly 
na nanukách a dostaly na památku magnetku s obrázkem zvířátka.
Na konec bych se ráda zmínila o kroužku angličtiny, který děti v mateřské škole mají. Na začátku 
roku jsem zmiňovala, že děti se učí angličtinu formou her, písniček a  tanečků. Co se děti v  tomto 
kroužku naučily, ukázaly na besídce pro maminky. Ve čtvrtek 28. června na poslední hodině, dostaly 
děti za snahu a šikovnost vysvědčení a rozloučily se oblíbenou písničkou a tanečkem. Věřím, že i příští 
rok bude mít tento kroužek velkou oblibu.
I já se přidávám k přáním své kolegyně, přeji všem krásné prázdniny, dospělým tu nejlepší dovolenou 
a těšíme se na vás všechny znovu v novém školním roce. Martina Bitnerová

Novohradské novinky
Nebudu daleko od pravdy, když začnu tím, že nás letošní jaro všechny překvapilo svými teplotami. 
Zahřálo nás na „provozní teplotu“ dříve než obvykle, ale tohle zahřívací kolo se nám bude jedině hodit, 
začíná totiž hlavní sezona a s ní přichází další ročník Zámeckého kulturního léta na Novém Hradě 
v Jimlíně.
Konec školního roku je na zámku vždy spojen se školními výlety a pohádkovými prohlídkami pro 
mateřské a základní školy, ani tento rok nebyl výjimkou. Stačili jsme také zahájit letošní přednáškový 
cyklus, který by měl být pestřejší než ty předešlé a nabídnout větší rozsah ve výběru témat, takže na své 
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by si měl přijít každý. Hned při první přednášce nám Ing. Jan Čeněk 
vyprávěl o architektuře, památkách, cestování a dalších zajímavostech 
z  Portugalska. Došlo i  na  degustaci portských vín a  ukázky místní 
hudby. V  dalších přednáškách, které nás čekají, se  budeme toulat 
po  hradech Českého středohoří, budeme se  věnovat přípravě kávy, 
nahlédneme pod ruce našim restaurátorům a necháme se jimi provést 
po  zámku a  v  závěru října budeme hostit historickou konferenci 
Poohří s tématem Lounsko v dějinách.
První akci kulturního léta máme vlastně už za  sebou, v  sobotu 23. 6.  proběhlo v  Barokním sále 
Hudební setkání s  fenomenálním houslistou Josefem Špačkem, který přednesl díla J. S. Bacha 
a  vynikající herečkou Janou Štěpánkovou, která svým nezaměnitelným způsobem předčítala texty 
o Bachově životě. Sál byl zaplněn téměř do posledního místa, atmosféra byla vynikající a koncert si 
nenechal ujít ani hejtman Ústeckého kraje Oldřich Bubeníček s chotí.
Další program kulturního léta bude neméně zajímavý. Jak už se stalo tradicí, opět přivítáme Činoherní 
studio z Ústí nad Labem. Tentokrát s jejich nejnovější hrou, mysliveckým thrillerem, Ticho po pěšině. 
Naopak poprvé přivítáme soubor Depresivní děti, který přiveze velmi zajímavou hru s  názvem 
Milostný dopis ženě, kterou nemilujeme. Pak už zaparkuje na nádvoří maringotka Kinematografu 
bratří Čadíků, čekají nás 4 filmové večery s filmy Bezva ženská na krku, Bajkeři, Špunti na vodě 
a Anděl Páně 2. Jsem rád, že se opět našli 4 patroni, kteří finančně zajistili filmové projekce, jsou to 

stejně jako v uplynulých letech Obec Jimlín, Farma Václav David, Jakub Žižka Elektroinstalace 
a Zámecký šenk, s r.o. Všem patronům děkujeme.
Ze světa stříbrného plátna se vrátíme na prkna, co znamenají svět. Divadlo Navětvi zahraje převážně 
dětem Pověsti staré a  České. Také nás čekají zcela nové Noční prohlídky, tentokrát na  téma 
Novohradské rabování, jako každý rok doporučujeme rezervaci a nedoporučujeme návštěvu dětem 
mladším 12 let. V  samém závěru prázdnin nás navštíví ještě divadlo TY -JÁ -TR K. O., které nás 
pozve do Hostince U Kamenného stolu. Den na to zakončí letošní ročník kulturního léta Hudební 
festival. Letos se můžete těšit kromě tradičních big bandů třeba na dudáckou kapelu, nebo cimbálovku 
hrající filmové melodie a mnoho dalšího. Samozřejmě nesmím zapomenout na výstavu Císařův pekař 
a Pekařův císař, která probíhá až do 2. září. Aktuální informace najdete vždy na webu a facebooku 
a zajímavé obrázky a videa na zámeckém instagramu. Užívejte si krásného léta a budeme se na vás těšit 
na zámku. Josef Kabát, ředitel
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Dobrovolní hasiči Jimlín
22. ročník Krušnohorské ligy je již v plném proudu, máme za sebou 4 soutěže, ve kterých jsme nasbírali 
24 bodů a zatím jsme na 4. místě celkového pořadí. Bohužel máme zraněného strojníka Vendu, tak 
jsme rádi za Tomáše, který je nám velkou pomocí. Čeká nás ještě 6 soutěží a z toho jedna domácí 
na hasičském hřišti v Jimlíně. Přijďte se na nás podívat 4. 8. od 13.00 a držet nám palce. Připraveno 
pro Vás bude dobré občerstvení. V  červnu jsme společně s  obcí a TJ Sokolem Zeměchy pořádali 
dětský den na  fotbalovém hřišti. Na  konci srpna se  tradičně rozloučíme s  létem na  hasičském 
hřišti, kde pro děti bude připravena spousta soutěží a hrátky s vodou. Krásné léto plné slunce 
a zábavy přejí kluci z Jimlína. Andrea Nechvátalová
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Sokol Zeměchy
První jarní soutěží, které jsme se  zúčastnili, 
byla krajská soutěž Medvědí stezka. Akce 
se  konala 7.  dubna v  Chožově. Ze  Zeměch 
jely tři dvojice, které ve  výsledku obsadily 
jedno první a  jedno druhé místo. Tím si 
sice zajistily postup do  republikového kola, 
kterého se bohužel nemohly zúčastnit, neboť 
se ve stejném termínu konal nácvik sletu.
22.  dubna se  uskutečnil 2.  ročník jarního 
pochodu. Byly připraveny dvě trasy pro pěší 
v  délce 10 a  23 km a  dvě trasy pro cyklisty 
o délce 20 a 37 km. Celkem bylo 40 účastníků 
(tři cyklisté, 37 pěších na trase 10 km).

30.  dubna proběhla tradiční akce pálení 
čarodějnic. Pro děti byly připraveny soutěže, poté 
byla zapálena hranice s  čarodějnicí a  opékaly 
se buřty na ohni.
Pravidelný červnový letní pobyt mládeže připadl 
letos na víkend 22. – 24. června. Ze Zeměch nás 
jelo celkem 12. Trochu netradičně jsme cestu tam 
absolvovali vlakem do  Všesulova a  zbylých šest 
kilometrů do  Machova mlýna, jsme došli pěšky. 
Počasí nám sice úplně nepřálo, ale i  tak jsme si 
zasoutěžili a užili si spoustu legrace.
Od  září věnujeme spoustu času a  energie 
především nácviku na  XVI. Všesokolský slet. 
Jak cvičenci skladby „Borci“, tak skladby „Děti 
to je věc“, absolvovali již několik župních sletů, 
např. v Rakovníku, Kladně, Děčíně a v Lounech 
a  děti jely navíc do  Lán. Vrcholem naší snahy 
byla vystoupení v Praze ve dnech 1. – 6. července, 
na  která jsme se  poctivě připravovali. Tímto 
chceme poděkovat Základní škole Zeměchy, 
která nám zapůjčila zvukovou aparaturu a Obci 
Jimlín, která poskytla mimořádný finanční 

příspěvek, bez kterého bychom se sletu jen těžko mohli zúčastnit. Náš Sokol v současné době nežije 
jenom sportem a nácvikem sletu, ale také ochotnickou činností. Kdo by měl zájem se připojit, tak 
hledáme mužské herce do naší chystané hry.
Také ve  fotbale se  stále něco děje, po  podzimní části sezóny 2017/2018 jsme měli velké 
plány. S  novou krví v  týmu jsme bojovali o  postup do  vyšší třídy. Ač jsme v  této sezóně 
7x vyhráli a  3x remizovali, bohužel to na  postup nestačilo. Skončili jsme na  4.  místě
za  postupujícími Buškovicemi, Pátkem a  Lenešicemi. A  jaká bude nová sezóna 2018/2019? To 
se necháme překvapit.
Za výbor TJ Sokol Zeměchy přejeme dětem krásné prázdniny a všem příjemné prožití volných dnů. 
Na cvičence se těšíme opět po prázdninách v sokolovně. M. Valeš, V. Červíček



14

Dětské rybářské závody
Již tradiční závody určené pro děti do 15 let se vydařily. Tentokrát přišla i děvčata. Počasí přálo, a i když 
žádné rekordní úlovky co do velikosti nebyly, účastníci závodů odcházeli spokojeni. Každý účastník si 
odnesl nějakou cenu, která doplnila jeho rybářské vybavení. Navíc obdrželi i balíček ovoce, které jako 
sponzorský příspěvek věnoval pan Václav David ml., děkujeme.

Vítání občánků
Na druhé letošní vítání občánků bylo pozvaných celkem 6 dětí. Tentokrát byly síly vyrovnané, tři kluci 
a tři děvčata. Sobotní odpoledne 9. června bylo velice teplo, ale všichni, včetně těch nejmenších to snášeli 
statečně. I  ti nejmenší pozorně vyslechli vystoupení dětí i  slova paní starostky. Jen o  fotografování 
v kolébce někteří nejevili očekávaný zájem, prostě se jim nechtělo ležet a dávali to patřičně najevo a tak 
na fotografiích místo spokojeného drobečka v kruhu nejbližších, je plačící miminko.
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INFORMUJEME

  Svoz tříděného odpadu – plast každé pondělí, papír úterý s intervalem čtrnáctidenním a jednou 
měsíčně sklo. Bohužel se  stále objevuje papír nebo velké platové předměty vedle kontejnerů, 
komunální odpad v kontejnerech na tříděný odpad nebo i hadry a boty položené vedle. Toto vše je 
porušením obecně závazné vyhlášky a může být pokutováno. Jedná se totiž o přestupek, za který 
může být udělena pokuta do výše 50 000 Kč.

  U silnice nad rybníkem „Koupaliště“ byla zrušena jímka, která měla 
původně zachycovat splašky vypouštěné do  dešťové kanalizace, 
samozřejmě na  černo. Byla z  větší části zanesena a  usazeniny byly 
tak pevné, že nebylo ani v silách odborné firmy je rozrušit a odsát. 
Protože zakrytí betonovými panely bylo již značně narušené, bylo 
odstraněno, přes jímku protaženo plastové potrubí a  zbývající 
prostor zasypán. Dešťové vody z  části Jimlína tak budou moci 
i nadále odtékat do vodoteče.

  Nové posezení kapličky za zámkem. Znovu jsme pořídili 
sezení, které bylo zcizeno v  loňském roce, snad vydrží 
delší dobu. Je zabezpečeno proti manipulaci, tak snad.

  Připomínáme doporučení pro ty, kdo se chystají v nejbližší 
době opravovat fasády. Pokud uvažujete o přípojce plynu, 
bylo by vhodné v rámci opravy umístit skříň pro hlavní 
uzávěr plynu (pokud nebude v  samostatném pilířku 
mimo dům). Jak správně skříň pro uzávěr plynu umístit 
Vám poradí projektant. Kontakt získáte na  obecním 
úřadě.

  Letní promítání s Městskou knihovnou Louny se vydařilo. Film „Rande naslepo“ jsme si vybrali, 
objednali a uhradili promítací práva. Technicky vše zajistili, v rámci projektu Města čtou, pracovníci 
knihovny. Jimlínští hasiči zajistili občerstvení a ti kdo přišli, strávili příjemný letní večer.

  Konec prázdnin, akce na hasičském hřišti se uskuteční 25. srpna. Odpoledne hry a soutěže pro 
děti, večer posezení s písničkami.
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ODKLÁDEJTE
vysloužilé elektrospotřebiče
na místa zpětného odběru!

Víte, že díky recyklaci elektroodpadu se do 
přírody nedostává velké množství nebezpečných 
látek, zejména freonů?
Víte, že spotřebiče nejčastěji obsahují kovy, 
plasty a jiné materiály (sklo či beton), které se díky 
recyklaci dají znovu využít?

www.elektrowin.cz

?

• ZDARMA je můžete kdykoli 

odevzdat u prodejce

- aniž byste si museli pořídit nový 

- nebo při koupi nového spotřebiče 

• Odevzdejte je na sběrný dvůr

• Využijte mobilních sběrných míst 

– informujte se na obecních 

úřadech

• Další možnosti pro odevzdání

naleznete na www.elektrowin.cz


